
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 

Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos  

  

2023.gada 18.oktobrī                                                                                   Nr. 11 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV- 4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālo plānu 2023. - 2027.gadam, 

saistošo noteikumu projektu par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu 

novadā un nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 

(INFORMATĪVS). 

2. Par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas iekārtu tehniskā projekta izstrādi. 

3. Par Balvu novada pašvaldības ceļu un ielu atjaunošanas prioritāšu apstiprināšanu. 

4. Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 4.3.1.3 "Sociālo mājokļu 

atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība". 

5. Par Rugāju novada domes 2011.gada 21.jūlija lēmuma “Par zemes lietošanas 

tiesību izbeigšanu” (protokols Nr.12, 3.§) 2.1.22.punkta atcelšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142” Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

7. Par zemes vienību apvienošanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda 

un nekustamā īpašuma “Lāsītes” Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai. 

8. Par nosaukuma “Verpuļeva 334A” un adreses piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Balvu pagastā, Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai. 
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9. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Tilžas pagastā, nosaukuma “Kadiševas lauks” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai. 

10. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Bērzpils pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Pouklītes”. 

11. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Bērzpils pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Saimeites”. 

12. Par nekustamā īpašuma Pils iela 44, Viļakā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai. 

13. Par nekustamā īpašuma Pils iela 34, Viļakā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai. 

14. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Ievlīči” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3846 001 0017 sadalei. 

15. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Līdumi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0088 sadalei. 

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Rugāju pagasta nekustamā īpašuma “Zvirgzdiņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3874 019 0069 sadalei. 

17. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3866 004 0358, Lazdulejas pagastā, 

Balvu novadā, atzīšanu par starpgabalu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

18. Par grozījumiem Balvu novada domes 2023. gada 27. jūlija sēdes lēmumā “Par 

nosaukuma “Saknes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Aigars Pušpurs 

 

Ieinteresētās personas: 

P/a "SAN - TEX" Vides inženieris Ieva Liepiņa, Ģirts Kuplais SIA "AP Kaudzītes" valdes 

loceklis, izpilddirektore Daina Tutiņa, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, P/a "SAN - 

TEX" komunālinženieris Aivars Pugejs, izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos Aivars Pugejs 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, deputāte Ruta Cibule, Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Ligija Logina, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Inese Kaņepe, Kancelejas un personāla nodaļas 

vadītāja Līga Vilciņa, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks administratīvajos 

un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

deputāts Aldis Bukšs (attālināti bez balss tiesībām), Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta 

Raibekaze, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese 

Trupovniece, SIA "ZAAO" Klientu apkalpošanas daļas vadītājs Mārtiņš Vīgants, SIA "ZAAO" 

izpilddirektore Ieva Bautika 

 



3 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Aldis Bukšs - personīgu iemeslu dēļ, Sergejs Maksimovs – atrodas 

komandējumā 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. Sāk izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālo plānu 2023. - 2027.gadam, 

saistošo noteikumu projektu par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu novadā un 

nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro, ka pašvaldībām tika uzlikts uzdevums 

izstrādāt šo atkritumu apsaimniekošanas plānu, ka to tika uzticēts 

izstrādāt SIA ZAAO, ka apspriešana par to ir notikusi, bet vēl 

nepieciešams veikt saskaņojumus. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vigants: 

Skaidro, ka sīkāk par plānu un apsaimniekošanu paskaidros kolēģe. 

Izsaka viedokli Ieva 

Bautika: 

Sīkāk paskaidro par Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālo 

plānu 2023. - 2027.gadam, par tā darbības principiem. 
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Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Sīkāk paskaidro par saistošo noteikumu projektu par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Balvu novadā un nešķirotu sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu. Skaidro par 

būtiskākajām izmaiņām bioloģisko atkritumu vākšanā. Skaidro, ka 

netiek piedāvāts veikt grozījumus, jo ir diezgan lielas izmaiņas, tāpēc 

tiek sagatavoti jauni saistošie noteikumi. Sīkāk paskaidro par maksas 

izmaiņu nepieciešamību un pamatojumu tam, Latvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģioniem, aprites ekonomikas centru Daibe, 

investīcijām 2022., 2023.gadā, AEC Daibe atkritumu apglabāšanas 

izmaksām, savākšanas un transportēšanas aprēķinu pamatdatiem, 

apsaimniekošanas izmaksu attiecību, atkritumu apsaimniekošanas 

maksu no 2024.gada 1.janvāra. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kādi būtu jāveic skaidrojumi, kas jādara, lai informētu 

sabiedrību, kāda ir secība. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Skaidro, ka sadarbosies šajā jautājumā ar māju vecākiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par to, kā var sekmēt šo sadarbību. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par nešķirotajiem atkritumiem. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Sīkāk paskaidro par Eko laukumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā par bio atkritumu izvešanu, kā to paredzēts darīt un kā tiks 

nodrošināta sanitārā tīrība šajā jautājumā. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka uztrauc kārtība pie daudzdzīvokļu mājām. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Skaidro, ka var tikt nodrošināta konteineru mazgāšana par papildus 

maksu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai šo mazgāšanu un dezinfekciju nevajadzēja uzticēt veikt SIA 

ZAAO. Īsti nesaprot, kā labāk rīkoties un ko darīt šajā jautājumā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka atzinums vēl ir jāsaņem no valsts institūcijām, kad tas tiks 

saņemts, tad arī virzīsimies tālāk uz apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Skaidro, ka šo noteikumu 15.punktā skaidrojums būtu jāuzraksta 

latviešu valodā, lai tas būtu saprotams. 

Izsaka viedokli Girts 

Kuplais: 

Sīkāk paskaidro par AS "Kaudzītes" dalībnieku sarakstu, 

aprēķinātajiem nodokļiem, poligonā pieņemtajiem sadzīves atkritumu 

apjomiem, otrreizējām izejvielām, cenu dinamiku, atkritumu krātuves 

ietilpību, veiktajām iemaksām, aizņēmumiem, noslēgto līgumu 

slēgšanu ar jauniem klientiem, sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas 

komisiju, bioloģisko atkritumu kompostēšanu reaktorā, konteineru 

pacēlāju - atkritumu ievadīšanai. 

Izsaka viedokli Ieva 

Bautika: 

Sīkāk paskaidro par deleģējuma līgumu, reģionālā centra izveidi. 
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Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk skaidro par publisko apspriešanu 2 nedēļu laikā. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Informācija par Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas 

reģionālo plānu 2023. - 2027.gadam, saistošo noteikumu 

projektu par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu 

novadā un nešķirotu sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanas maksas noteikšanu tiek pieņemta 

zināšanai. 

 

Komitejas loceklis A.Pušpurs atstāj komitejas sēdi un vairs nepiedalās balsojumā. 

 

2.§ 

Par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas iekārtu tehniskā projekta izstrādi. 

 

Ziņo Aivars Pugejs: Prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas 

iekārtu tehniskā projekta izstrādi. Sīkāk paskaidro par attīrīšanas 

iekārtu vēsturi, par NAI mīnusiem, ar ko šobrīd saskaras. Skaidro, ka 

laikam ejot ir skaidrs, ka ar tādām iekārtām vairs nav iespējams izpildīt 

uzliktos uzdevumus, par to, ka ir viena izbūvēta līnija, ko nevar 

apturēt, apkopes nepieciešamība ir bijusi vienmēr ļoti svarīgs 

noteikums, bet to šobrīd nav iespējams izdarīt. Sīkāk par situācijām, 

kas ir bijušas iepriekš, par esošo situāciju, par dažādām iespējām 

elektroenerģijas pārtraukumos, Valsts vides dienesta pārraudzību un 

kontroli, neatbilstībām, kas ir jānovērš. Uzdevums, kas jau tika veikts 

ar pašvaldības palīdzību - organizēts iepirkums atzinuma 

izstrādāšanai, kas jau ir noticis un tika prezentēts atzinums un 

atjaunošanas darbu projekts, attīrīšanas iekārtu teritoriju, un to, kas 

būtu jāizdara, lai redzētu kaut ko no modernām iekārtām. Sīkāk par 

tehniskā projekta izstrādi, projektēšanas uzdevumu, prasībām, 

notekūdeņu decentralizēto ūdens kanalizāciju apkalpošanu, par ideju 

kopumā, ventilācijas apkures sistēmas atjaunošanu, vadības sistēmas 

modernizāciju, automātiskās sistēmas modernizāciju, teritorijas 

sakārtošanu, esošo būvju demontāžu, galvenās sūknētavas 

rekonstrukciju. Sīkāk paskaidro par plusiem un mīnusiem. Skaidro, ka 

nevēlētos nonākt tādā situācijā, ka projekta izstrāde ir plānota, bet to 

nevar paspēt izdarīt laikā, ka iespējams arī izmantot šos struktūrfondu 

līdzekļus šim mērķim. 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka ir nepieciešams akcepts un, ja tas tiek saņemts, tad ir 

jāizsludina iepirkums un jāgatavo projekts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir par to, ka jādod akcepts šim lēmumam. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu pilsētas notekūdeņu attīrīšanas iekārtu 

tehniskā projekta izstrādi." 

 

3.§ 

Par Balvu novada pašvaldības ceļu un ielu atjaunošanas prioritāšu 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Jānis Bubnovs: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kas notiek tālāk. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka šis plāns tiks pakāpeniski 

realizēts. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka noteikti jau ir kaut kāds plāns un prioritāšu secība, kā 

virzīties. Skaidro, ka uzmanību piesaistīja autoceļš Šmukovka - 

Briedis Lazdulejas pagastā, kāpēc tieši šis ceļš ir iekļauts šajā sarakstā 

- divkārtu virsmas apstrādei. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka tāda sajūta, ka vajadzētu rūpīgi vēlreiz komitejā pārskatīt 

šo ceļu sarakstu, ja šīs prioritātes tiek apstiprinātas, tad būtu jābūt 

stingrai saprašanai, kāpēc tas tiek darīts. Kā arī lūgums J.Bubnovam 

sagatavot kartes, kur būtu pārredzams, kādiem ceļiem paredzēta 

dubultās virsmas apstrāde, kā arī paralēli būtu jābūt paskaidrojam, cik 

ir apdzīvotas vietas, kāda ir šī intensitāte satiksmes kustībai, kāda ir 

apkārtējā ekonomika - vai tā ir lauksaimniecība, vai mežizstrāde, vai 

koksnes pārstrādes, lai būtu vispārredzoša informācija, kāpēc tas ir 

jādara un kāpēc to ir svarīgi izdarīt. Ja šis prioritāšu saraksts tiek 

stiprināts, tad būtu jābūt pilnai apziņai, kas tur notiek. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Atbild un sīkāk paskaidro uz A.Bukša uzdotajiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka vēlētos saprast salīdzinājumā ar citiem pagastiem un vai 

atbilst šiem kritērijiem. Uzskata, ka šo jautājumu būtu nepieciešams 

izskatīt atsevišķā sēdē. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka būtu aicinājums pasekot par kaut kādām 

iespējām sakārtot šos ceļus caur Eiropas līdzekļiem, tieši tur kur ir 

uzņēmēji. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Piekrīt šim ierosinājumam šo jautājumu izskatīt atsevišķā sēdē, bet, ja 

tomēr tas netiks darīts tad papildus vēlētos saprast arī situāciju par 

Rugāju pagasta ceļiem, ka parādās Tikaiņu ceļš, bet neparādās tie 2 

ceļi, ko pašvaldība vēl nav pārņēmusi, bet pie kuriem notiek vai tomēr 

nenotiek šis process un lūdz paskaidrot šo, bet, ja tomēr tie tiks 

pārņemti tad noteikti arī prasības pieaugs. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro, ka jārēķinās ar to, ka Rugāju un Lazdukalna pagastā 

pie šī prioritāšu saraksta nāks vēl klāt ceļi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Skaidro, ka šobrīd šie ceļi nav iekļauti šajā sarakstā, jo nav parakstīts 

pieņemšanas- nodošanas akts. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par šo ceļu pārņermšanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Skaidro, ka pie šī jautājuma izskatīšanas varētu atgriezties novembra 

sākumā un ierosina šobrīd atlikt šo jautājumu un tad turpināt šī 

jautājuma izskatīšanu ārkārtas Tautsaimniecības un vides komitejas 

sēdē. 

Izsaka viedokli Aivars 

Pugejs: 

Skaidro, ka ir arī ūdens attīstības prioritātes un vēlētos pie šī jautājuma 

izskatīšnas arī piedalīties klāt, lai ieviest lielāku skaidrību šajā 

sakarībā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par jautājumu izskatīšanu un to virzīšanu uz domes 

sēdi. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Skaidro, ka no Juridiskās nodaļas arī vēlējās ierosināt tādu 

priekšlikumu, ka šo jautājumu turpināt izskatīt ārkārtas 

Tautsaimniecības un vides jautājumu komitejas sēdē, nenoraidot to 

šobrīd. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir atkārtots lūgums pārskatīt domes nolikumu, jo tur ir 

daudz nesaprotamu un nepilnīgu lietu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt priekšlikumu -Turpināt šo jautājumu izskatīt 

ārkārtas Tautsaimniecības un vides komitejas sēdē, par ko komitejas 

locekļi nobalso ar 4 balsīm (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) par, pret - nav, atturas-nav. 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Atlikt darba kārtības jautājumu un turpināt tā izskatīšanu ārkārtas 

Tautsaimniecības un vides komitejas sēdē. 

 

Nolemj: 

Atlikt darba kārtības jautājumu "Par Balvu novada pašvaldības ceļu un ielu 

atjaunošanas prioritāšu apstiprināšanu" un turpināt tā izskatīšanu ārkārtas 

Tautsaimniecības un vides komitejas sēdē. 
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4.§ 

Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 4.3.1.3 "Sociālo mājokļu 

atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu būvniecība" 

 

Ziņo Agate Vanaga: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par 

projekta mērķi, maksimālo finansējumu, īstenošanas nosacījumiem, 

pašvaldības dzīvokļu fondu, dzīvokļu palīdzības dzīvokļu reģistra 

rindu, par dzīvokļiem, ko šim mērķim var izmantot. Skaidro, ka 

lielākais jautājums ir, cik būs šie dzīvokļi, kas tiks iesniegti projektā. 

Priekšlikums šobrīd ir izstrādāt tāmes visiem šiem dzīvokļiem un pēc 

tam tad izlemt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kāda ir Sociālās komitejas nostāja attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par pieprasījumu. Skaidro, ka prezentācijā tika pieminēti Balvi, 

Viļaka, Rugāji un jautā, kāpēc Baltinava nav parādījusies. 

Izsaka viedokli Agate 

Vanaga: 

Skaidro, ka pieprasījums ir apkopots. Skaidro, ka Baltinavā īsti nav 

dzīvokļu, ko varētu piedāvāt. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 4.3.1.3 

"Sociālo mājokļu atjaunošana vai jaunu sociālo mājokļu 

būvniecība"" 

 

5.§ 

Par Rugāju novada domes 2011.gada 21.jūlija lēmuma “Par zemes lietošanas 

tiesību izbeigšanu” (protokols Nr.12, 3.§) 2.1.22.punkta atcelšanu 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Rugāju novada domes 2011.gada 21.jūlija lēmuma 

“Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu” (protokols 

Nr.12, 3.§) 2.1.22.punkta atcelšanu" 

 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142” Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 142” Balvu 

pagastā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

7.§ 

Par zemes vienību apvienošanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības 

vārda un nekustamā īpašuma “Lāsītes” Balvu pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes vienību apvienošanu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā 
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īpašuma “Lāsītes” Balvu pagastā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai" 

 

8.§ 

Par nosaukuma “Verpuļeva 334A” un adreses piešķiršanu nekustamajam 

īpašumam Balvu pagastā, Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nosaukuma “Verpuļeva 334A” un adreses 

piešķiršanu nekustamajam īpašumam Balvu pagastā, 

Balvu novadā un nekustamā īpašuma nodošanu 

atsavināšanai" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Tilžas pagastā, nosaukuma “Kadiševas 

lauks” piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Tilžas pagastā, 

nosaukuma “Kadiševas lauks” piešķiršanu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai" 
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10.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Bērzpils pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Pouklītes” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Bērzpils pagastā, 

Balvu novadā, par labu nekustamajam īpašumam 

“Pouklītes”" 

 

11.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Bērzpils pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Saimeites” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Bērzpils pagastā, 

Balvu novadā, par labu nekustamajam īpašumam 

“Saimeites”" 

 

12.§ 

Par nekustamā īpašuma Pils iela 44, Viļakā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma Pils iela 44, Viļakā, Balvu 

novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma Pils iela 34, Viļakā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma Pils iela 34, Viļakā, Balvu 

novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

14.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Ievlīči” zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 3846 001 0017 sadalei 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jana Krilova: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Ievlīči” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3846 001 0017 sadalei" 

 

15.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Līdumi” zemes vienības 

ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0088 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Balvu pagasta nekustamā īpašuma “Līdumi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3846 005 0088 sadalei" 

 

16.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Rugāju pagasta nekustamā īpašuma “Zvirgzdiņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3874 019 0069 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Rugāju pagasta nekustamā īpašuma “Zvirgzdiņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3874 019 0069 sadalei" 

 

17.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3866 004 0358, Lazdulejas pagastā, 

Balvu novadā, atzīšanu par starpgabalu 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3866 004 

0358, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā, atzīšanu par 

starpgabalu" 

 

18.§ 

Par grozījumiem Balvu novada domes 2023. gada 27. jūlija sēdes lēmumā “Par 

nosaukuma “Saknes” piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības atzīšanu par starpgabalu un nodošanu atsavināšanai” 

 

Ziņo Inese Kaņepe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par grozījumiem Balvu novada domes 2023. gada 27. 

jūlija sēdes lēmumā “Par nosaukuma “Saknes” 

piešķiršanu nekustamajam īpašumam Baltinavas 
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pagastā, Balvu novadā, zemes vienības atzīšanu par 

starpgabalu un nodošanu atsavināšanai”" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:34 

 

Sēdi vadīja - 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


